
Anteckningar förda vid möte med styrelsen för 
Föreningen Framåt i Lars garage den 21 mars 2021  

 
Personligen närvarande: Lars, Nils, Tove, Karolina och Peter. 
Närvarande via Teams: Tyrone, Sara, Klas och Sture 
 

 

 Lars informerar om att Rambo har städat återvinningsplatsen och kommer att grusa 

planen framför containarna 

 

 Sture informerade om kommunens svar på våra frågor kring avlopp och dagvatten. 

 

 Gräsklipparen är renoverad. 

 

 Peter har varit kontakt med kommunen som kommer att sätta upp skyltar om 

rekomenderad hastighet på 30 km/tim. 

  

 Peter informerar om att nytt bastuaggregat är inköpt. 

 

 Kommande planerade styrelsemöte den 16/5 15:00 

 

 

 

 

 

Peter Samzelius    Lars Joelsson  

Mötessekreterare    Ordförande 


